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Assistents 
 
President: 
Diego Gómez 
 
Presidents o representants 
legalment autoritzats de les 
associacions: 
 
Victoria Palomares 
Àrea comercial Parc Pere Crespí 
 
Alicia Sierra 
Àrea comercial Av. Sants Patrons i 
adjacents 
 
Francisco Gómez 
Asociación de Comerciantes Zona 
Pérez Galdós 
 
 
Marisa Martínez 
Associació empresarial d'Alzira 
 
 
Xavi Pérez 
Representant equip de govern 
 
 
 
Secretària 
Carmen Herrero. 
Assistent Teresa Pons. 
 
 

 
 
 

ACTA Núm. 05/21.- CONSELL ASSESSOR DE COMERÇ 
10 de desembre de 2021 

 
 

 
 
 
 
 
Sent les 13.45 h, i reunits de forma telmàtica, del 
dia dalt indicat, es reunixen les persones 
nomenades al marge, components del Consell 
Assessor de Comerç, constituït a l'empar d'allò 
que establixen els Estatuts que li són propis, en 
virtut de la seua ratificació en la sessió plenària 
celebrada el dia trenta-u de març de dos mil 
quatre, tot allò amb l'objecte de tractar: 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació acta anterior (14/09/2021)  
2. Plataforma de comerç on line   

“Alziraescomercio” 
3. Bons de comerç 
4. Campanya de comerç Nadal 
5. Despatx extraordinari.  
6. Precs i preguntes. 
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Abans de començar amb els punts de l’ordre del dia, el Sr. President vol demanar disculpes per 
la convocatòria d’urgència del 30 de novembre que va realitzar perquè el plenari on s’aprovava 
el pressupost de 2022 es feia en eixa data i li va passar per alt convocar als consells, tant el de 
comerç com l’econòmic i social, per a informar-los  El Sr. president obri la sessió amb el primer 
punt de l’ordre del dia, en el qual s’aprova per unanimitat l’acta anterior. 
 
Teresa Pons explica la campanya de comerç “Per Nadal el comerç d’Alzira et porta a la fira”, 
amb l’objectiu d’unir el comerç local amb la tradicional fira de Nadal d’Alzira. Explica que la 
campanya consistirà a presentar tiquets de compres realitzades en els comerços d’Alzira  en 
diferents estands situats a la ciutat, i a canvi rebre entrades gratuïtes per a la fira. Els estands 
tindran un espai per a fer-se fotografies on es donarà visibilitat al comerç d’Alzira. Els estands 
estaran 22 i 23, 29 i 30 de desembre de 18:00 a 20:00 de la vesprada. A més informa sobre la 
creació d’un vídeo informatiu sobre la campanya.  
 
També informa sobre la presentació de la campanya el dijous 16 de desembre a les 11:00 a 
idea, amb l’assistència de premsa i amb un estand muntat. S’informa sobre la publicitat de la 
campanya. 
 
El Sr. President  fa referència a les ubicacions dels estands de la campanya a la ciutat d’Alzira. 
Englobant totes les àrees i a més situant un nou a la porta de la fira. La campanya tindrà un 
cost de al voltant de 20.000 euros. També s’introdueix que la pròxima setmana es publicarà el 
calendari en totes les activitats de Nadal. 
 
El Sr. Pérez informa sobre l’obertura de la fira. A més que es duran a terme actuacions 
musicals pel carrer en Nadal. El tema de la cavalcada de reis s’aborda tenint en conter la 
situació del COVID i per tant segurament es realitzarà per barris, anant els reis visitant els 
distints punts d’Alzira i comerços.  
 
Tots els assistents al present Consell Assessor de Comerç consideren positiva la idea 
plantejada respecte a la cavalcada de reis per el Sr. Pérez. Es opinió unànime que esta és la 
millor forma de realitzar l’activitat respectant la situació actual amb el COVID. 
 
El Sr. President explica les diferents actuacions que es realitzaran en Nadal rondalles i 
diferents actuacions musicals, llums per la ciutat amb disparitat d’opinions i a més explica que 
la cavalcada de reis s’intentarà millorar respecte a l’any passat però serà molt semblant.  
 
La Sra. Martínez apunta que la il·luminació ha millorat respecte a l’any passat, i per tant està 
més contenta que el passat any. També veu de manera positiva encendre les llums en eixa 
data coincidint amb el Black Friday. Valora de manera positiva la campanya relacionada amb la 
fira, tenint en conter la situació actual és el millor. Apunta que troba a faltar informació dels 
bons. 
 
La Sra. Palomares subscriu les paraules de la Sra Martínez, apuntant que encendre les llums 
per al Black Friday ha sigut un encert i que la millora en il·luminació és notable en la zona del 
centre, però en la perifèria ha sigut deficient i millorable. També està d’acord amb la campanya 
de la fira.  
 
Es passa al següent punt. 
 
El Sr. President informa sobre els bons, comentant que s’ha intentat arreplegar l’ajuda de 
30.000 euros de la generalitat per a Nadal, però no ha segut possible. Aleshores com el dia 1 
de gener com ja estarà el nou pressupost, la idea serà de col·locar uns bons per valor de 
40.000-50.000 euros per a finals de gener principi de gener.  
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Respecte a “Alzira es comercio” a final de desembre finalitza l’empresa actual i en el 
pressupost es contempla ja la quantitat de 40.000 euros per a la licitació de la nova gestió de la 
plataforma. 
 
El Sr. Gómez comenta sobre els bons que plantejaria ja la campanya per a primavera-estiu, ja 
que comercialment pareix més atractiu enfocar de cara comunions o similars. 
 
La Sr. Martínez apunta que en el cas de fer-se en els bons en Gener- principis de Febrer es 
gastarien per a comprar menjar. Proposa llançar-los en febrer però amb caducitat més llarga. 
 
La Sra. Sierra opina com la Sra. Martínez, que es traguen amb data meitat febrer fins a meitat 
de març. Pregunta sobre la plataforma Alzira es comercio. 
 
El Sr. president informa  que la plataforma segueix activa fins que entre la nova. I a més que 
existeix un compromís de realitzar certa publicitat. 
 
La Sra. Palomares també dona suport a què els bons siguen de meitat febrer a meitat de març, 
aleshores inclouria la campanya de falles. 
 
El Sr. president en vista de les opinions suggereix que la campanya siga per a febrer-març. 
Respecte a la licitació relativa a la plataforma informarà quan es traga. 
 
La Sra. Herrero comenta que s’adhereix al proposat. 
 
El Sr president informa sobre el pressupost. Informa que era necessari aprovar el pressupost 
2022 per a que el dia 1 de gener estiguera operatiu. 
 
Apunta que les partides pressupostàries dotades amb 1 €, com ara els Bons de Comerç o 
Alzira Ciutat Comercial, estan així per a poder ampliar-ho posteriorment amb els romanents. 
 
La Sra. Palomares comenta que el pressupost abans d’haver anat al consell econòmic, havia 
d’haver sigut plantejat al CAC.  
 
El Sr. President apunta que el compromís ara és quines partides de comerç cal augmentar i en 
quines condicions. 
 
La Sr Martínez mostra la seua insatisfacció respecte a què el pressupost aplegue a plenari 
sense ser consultats. Sap que les partides a 1 euro està així per poder menejar-les, però 
mostra preocupació perquè són moltes i en arribada la data poden no haver diners. Apunta la 
reducció a 25.000 euros en dinamització de comerç i a 3.000 de despeses de comerç, un total 
de al voltant 40.000 euros. Veu complicat que puga complir-se el comentat anteriorment. 
 
El Sr. President apunta que en la plataforma on-line s’han previst 40.000 euros. I per a comerç 
més de 20.000 euros. 
 
La Sra. Martínez apunta que podria haver estat dinamitzat de millor manera. 
 
El Sr. president es compromet a fer arribar tota la programació per a Nadal. 
 
La Sra. Pons apunta que el dia 22 de desembre a les 20:45 es farà el lliurament de premis 
d’escaparatisme. També informa del canvi de data en què el jurat passarà pels comerços, que 
serà el dia 15 de desembre. 
 
El Sr. Gómez pregunta sobre el termini del concurs del escaparatisme. 
 
La Sra. Martínez pregunta sobre el Betlem a la casa de la cultura i proposa fer-ho l’any que ve 
a les muralles. 
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I no havent-hi més punts a tractar, el Sr. President alça la sessió a les 14.40 hores, en la data 
de l’encapçalament indicat, signant el President del Consell i la Secretària en prova de 
conformitat amb el de dalt exposat. 
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CARMEN HERRERO PARDO

Fecha firma: 07/10/2022 15:01:16 CEST

CAP DEL SERVEI DE DESENVOLUPAMENT LOCAL I COMERÇ

AJUNTAMENT D'ALZIRA

DIEGO ERNESTO GOMEZ GARCIA

Fecha firma: 07/10/2022 15:18:30 CEST

ALCALDE-PRESIDENTE

AJUNTAMENT ALZIRA


